
            

Or. 0002.9.2021 

 

 

PROTOKÓŁ Nr XXX/21 

 Z sesji Rady Miasta przeprowadzonej w dniu 29 września 2021 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Wysokiem Mazowieckiem. 

Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 11
06

.  Na ustawowy 15 osobowy stan Rady Miasta, w 

momencie otwarcia uczestniczyło 12 radnych w związku z czym obrady są prawomocne. 

 Otwarcia XXX sesji Rady Miasta dokonał Przewodniczący Rady 

Miasta Marek Kajurek, stwierdzając prawomocność obrad. Przewodniczący Rady 

Miasta Marek Kajurek stwierdził nieobecność: radnej Katarzyny Ogrodnik (nieobecność 

usprawiedliwiona), radnego Przemysława Alkowskiego (radny dołączył w trakcie trwania 

posiedzenia), radnego Józefa Sokolika (radny dołączył w trakcie trwania posiedzenia). 

  Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przywitał zaproszonych gości tj. 

Burmistrza Miasta Jarosława Siekierko, Zastępcę Burmistrza Miasta Ewę Konarzewską, 

Skarbnika Miasta Renatę Kamińską, Prezesów, Dyrektorów i Kierowników jednostek 

organizacyjnych działających na terenie Miasta Wysokie Mazowieckie, Komendanta Straży 

Miejskiej, Radnych Rady Miasta oraz Zastępcę Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w 

Wysokiem Mazowieckiem.  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że porządek obrad został radnym 

dostarczony wraz z  materiałami na sesję, po czym go odczytał: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji Rady Miasta. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miasta. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta. 

5. Zapoznanie z sytuacją na rynku pracy w Mieście Wysokie Mazowieckie. 

6. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta 

za I półrocze 2021 roku.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

w Mieście Wysokie Mazowieckie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2021-2025. 

12. Sprawy różne. 

13. Interpelacje i wnioski radnych. 

14. Zapytania i wolne wnioski.  

15. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał, czy ktoś ma uwagi lub wnioski do 

proponowanego porządku obrad. 

Wniosek o zmianę w porządku złożyła Zastępca Burmistrza Miasta Ewa Konarzewska, 

wnioskując o zdjęcie z obrad pkt. 8 ,,Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie.” 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zarządził głosowanie zmiany porządku 

obrad. 
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Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczy 12 radnych, głosowało 

12 radnych, za przyjęciem 12, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  stwierdził, że zmiana w porządku obrad 

została podjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał porządek po zmianach tj.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

w Mieście Wysokie Mazowieckie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2021-2025. 

11. Sprawy różne. 

12. Interpelacje i wnioski radnych. 

13. Zapytania i wolne wnioski.  

14. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  zarządził  głosowanie  porządku obrad po 

zmianach. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 12 radnych, 

głosowało 12 radnych, za przyjęciem 12, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że porządek obrad został podjęty 

jednogłośnie. (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miasta. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół był dostarczony 

radnym pocztą elektroniczną oraz był  dostępny w biurze rady. Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał, czy są uwagi i wnioski do protokołu 

- nie zgłoszono, następnie poddał pod głosowanie protokół z XXIX sesji Rady Miasta. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 12 radnych, 

głosowało 12 radnych, za przyjęciem 12, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został podjęty 

jednogłośnie.  (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 4 Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności 

Burmistrza Miasta. 

Informację z realizacji uchwał z dwóch ostatnich sesji i działalności Burmistrza Miasta za 

okres od 31 sierpnia 2021roku do 29 września 2021 przedstawił Burmistrz Miasta Jarosław 

Siekierko ( w załączeniu do protokołu). 

Ponadto Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko poinformował Radę Miasta o bieżącym 

funkcjonowaniu, a w szczególności : 

- podpisaniu umowy z Wojewodą Podlaskim na dofinansowanie 5,9 mln zł do drugiego etapu 

drogi od ulicy Podlaskiej do ulicy Ludowej – na ten etap jest również podpisana umowa z 

wykonawcą, a na trzeci etap tzw. ,, małej obwodnicy”  został złożony wniosek do Funduszu 

Polski Ład .   

- pikniku militarnym organizowanym we współpracy z Wojskami Obrony Terytorialnej, który 

odbył się w parku przy Miejskim Ośrodku Kultury – tylko 16 miast w Polsce miało 

możliwość zorganizowania pikniku. 

- kolejnych realizowanych inwestycjach, planach w powyższym przedmiocie, a także w 

przedmiocie poszczególnych etapów realizacji dotychczasowych działań inwestycyjnych, i 

starań w przedmiocie pozyskania środków zewnętrznych. Burmistrz omówił budowę budynku 

komunalnego, zbiornika retencyjnego, plany budowy domu pomocy społecznej. 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał, czy pytania do sprawozdania 

Burmistrza Miasta. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski zapytał o plany 

ewentualnego składu Straży Miejskiej, nawiązując do stanowiska komisji w powyższej 

sprawie. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko wyjaśnił, że Straż Miejska w Wysokiem 

Mazowieckiem  w trakcie działalności nie otrzymała samochodu i fotoradaru – zysk z 

działalności Straży Miejskiej nie był celem, w przedmiocie ogłoszonego konkursu na 

strażnika nie zgłosił się żaden kandydat. 

Omówiono powyższe, poruszono kwestię potrzeby realizacji działań prewencyjnych Policji. 

Radny Lech Jamiołkowski poruszył kwestię opuszczonego mienia i posesji, przy ulicy 

Ludowej, radny zaapelował o działania w przedmiocie zabezpieczenia mienia. 

Radny Damian Podbielski nawiązał do ustawy o policji, wskazał  na istotę mapy zagrożeń w 

powyższym aspekcie, oraz informowania o zagrożeniach bezpieczeństwa. 

Radny Wojciech Moczydłowski wskazał na potrzebę podniesienia poziomu bezpieczeństwa 

mieszkańców poprzez rozszerzenie go o monitoring. 

Nie zgłoszono uwag. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że Rada Miasta przyjęła do 

wiadomości sprawozdanie z realizacji uchwał i działalności Burmistrza Miasta.  

Ad. 5 Zapoznanie z sytuacją na rynku pracy w Mieście Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że materiały w powyższej 

sprawie radni otrzymali pocztą elektroniczną. Zagadnienia były przedmiotem analizy komisji 

rodziny i polityki społecznej, poprosił o opinię komisji.  

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki poinformował, o 

pozytywnej opinii komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał czy są pytania lub uwagi do 

informacji. Na sali obecna jest Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy Elżbieta 

Skrzypczak. 

W dyskusji uczestniczyli: Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko, Radny Bogdan Matuszewski, 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy Elżbieta Skrzypczak,  Wiceprzewodniczący 

Rady Miasta Adam Buciński. 

Poddano dyskusji przesunięcie granicy wiekowej osób zarejestrowanych w urzędzie pracy, a 

także aktywność podmiotów gospodarczych w przedmiocie pozyskania pracowników - kwestie 

uznano za istotną ponieważ aktywność przedsiębiorców w kierunku poszukiwania 

pracowników na danym rynku wskazuje na przyszłość  danego rynku. Konkluzją dyskusji 

można uznać, że aktywność przedsiębiorców w przedmiocie pozyskiwania pracowników z 

Urzędu Pracy, warta jest uwagi w przyszłych sprawozdaniach. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta zapoznała się z 

informacją o sytuacji na rynku pracy w Mieście Wysokie Mazowieckie. 

Ad.6 Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta 

za I półrocze 2021 roku.  
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że sprawozdanie z wykonania 

budżetu miasta za I półrocze 202021 roku zostało radnym dostarczone pocztą elektroniczną. 

Poprosił o przedstawienie opinii wszystkich komisji Rady Miasta. 

Opinie przedstawili: 

- Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska 

- Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki 

- Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta  Bogdan Matuszewski 

- Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Lech Jamiołkowski 
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Wszystkie komisje wyraziły pozytywną opinię. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek – zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania lub 

uwagi do informacji z wykonania budżetu miasta za I półrocze 2021r. 

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za I półrocze 

2021 roku. 

Przewodniczący Rady odczytał pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcie informacji o 

przebiegu wykonania budżetu miasta za I półrocze 2021r. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta przyjęła 

informację o przebiegu wykonania budżetu miasta za I półrocze 2021 roku jednogłośnie. 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

w Mieście Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały (w 

załączeniu do protokołu) radni otrzymali pocztą elektroniczną. Projekt był przedmiotem 

analizy komisji funkcjonowania miasta. Poprosił o opinię komisji. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski przedstawił 

pozytywną opinię w sprawie projektu powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku w Mieście Wysokie Mazowieckie. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXX/168/2021 z dnia 29 września 2021 r. w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku w mieście Wysokie Mazowieckie w załączeniu do protokołu. 

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków 

jego funkcjonowania. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt powyższej 

uchwały (w załączeniu do protokołu) radni otrzymali pocztą elektroniczną, powyższe 

zagadnienia były przedmiotem analizy komisji rodziny i polityki społecznej. Przewodniczący 

Rady Miasta poprosił o opinię komisji. 

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki przedstawił 

pozytywną opinię komisji w przedmiocie projektu powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXX/169/2021 z dnia 29 września 2021 r. w sprawie określenia trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania w załączeniu do protokołu. 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że materiały radni otrzymali 

pocztą elektroniczną, były przedmiotem analizy komisji Finansowej. Poprosił o opinię 

komisji.  

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/UCHWAŁA%20NR%20XXX1682021.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/UCHWAŁA%20NR%20XXX1682021.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/UCHWAŁA%20NR%20XXX1692021.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/UCHWAŁA%20NR%20XXX1692021.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/UCHWAŁA%20NR%20XXX1692021.pdf/attachment.1
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Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski  poinformował o 

pozytywnej opinii komisji. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta, w związku z pismem Wojewody Podlaskiego o przyznaniu dotacji celowej 

na zadania zlecone w wysokości 3950 zł, przedstawiony przez Burmistrza Miasta projekt 

uchwały uwzględnia przedmiotową dotację.  

Powyższe zmiany dotyczą: 

I. Zwiększenia dochodów i wydatków budżetowych z tytułu: 

1) dotacji celowej z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku na realizację 

własnych zadań bieżących z przeznaczeniem na dofinansowanie świadczeń pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów kwota 8 000,00 zł 

2) dotacji celowej z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku na realizację zadań 

bieżących z zakresu edukacyjnej opieki wychowawczej z przeznaczeniem na dofinansowanie 

zakupu podręczników i materiałów edukacyjnych dla uczniów w ramach Rządowego 

programu pomocy uczniom niepełnosprawnym kwota 4 408,00 zł 

3) środków przyznanych z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej z tytułu 

finansowania zajęć wspomagających uczniów w opanowaniu i utrwalaniu wiadomości i 

umiejętności z wybranych obowiązkowych zajęć edukacyjnych z zakresu kształcenia 

ogólnego oraz zajęć z języka mniejszości narodowej, języka mniejszości etnicznej i języka 

regionalnego kwota 29 400,00 zł, w tym dla: 

Szkoły Podstawowej Nr 1 kwota 15 750,00 zł (§4010-13 165,00zł, §4110-2 263,00zł, §4120-

322,00zł)Szkoły Podstawowej Nr 2 przy MZS kwota 13 650,00 zł (§4010-11 409,23zł, 

§4110-1 961,25zł, §4120-279,52zł) 

4) dotacji celowej z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku na realizację zadań 

bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminom ustawami 

na 2021 r. z przeznaczeniem na opłacenie składki na ubezpieczenie zdrowotne za osoby 

pobierające niektóre świadczenia rodzinne oraz zasiłek dla opiekuna na podstawie ustawy o 

świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych kwota 3 950,00 zł 

II. Zwiększenia dochodów budżetowych z tytułu: 

1) wpływów z podatku od spadków i darowizn od osób fizycznych kwota 6 000,00 zł 

2) dotacji przyznanej Gminie przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Białymstoku na dofinansowanie zadania: Usuwanie wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie kwota 1 998,00 zł 

III. Przeniesienia dochodów budżetowych między paragrafami w związku z realizacją przez 

Miejski Ośrodek Kultury w Wysokiem Mazowieckiem Projektu pn.: „Aktywny senior w 

pogodnej jesieni życia” w związku z aktualizacją harmonogramu płatności, na środki unijne 

niemajątkowe kwota 82 938,00 zł 

IV. Zwiększenia wydatków budżetowych na: 

1) różne opłaty i składki w rozdziale Ochotnicze straże pożarne kwota 377,00 zł 

2) realizację zadania: Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Miejskiej 

Wysokie Mazowieckie (w tym wkład własny Gminy kwota 5 623,00 zł) kwota 7 621,00 zł 

V. Przeniesienia wydatków budżetowych między paragrafami w związku z realizacją przez 

Miejski Ośrodek Kultury w Wysokiem Mazowieckiem Projektu pn.: „Aktywny senior w 

pogodnej jesieni życia” w związku z aktualizacją harmonogramu płatności, na środki unijne 

niemajątkowe kwota 82 938,00 zł 

VI. Przeniesienia wydatków budżetowych między paragrafami, zwrot niewykorzystanego 

dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na zadanie inwestycyjne pn.: 

„Kompleksowa budowa dróg celem skomunikowania i podniesienia bezpieczeństwa ruchu na 

osiedlu przy ul. Warszawskiej w Wysokiem Mazowieckiem” kwota 364 035,12 zł 
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VII. Przeniesienia wydatków budżetowych między paragrafami w związku z realizacją przez 

Gminę Projektu pn.: „Konsultacje dokumentów planistycznych w podlaskich gminach – 

edycja II” (zwiększenie środków na składki na ubezpieczenie społeczne) kwota 0,04 zł 

VIII. Przeniesienia wydatków budżetowych między paragrafami na zadania związane z 

bieżącym funkcjonowaniem, realizowane przez: 

1) Szkołę Podstawową Nr 1 (opłaty faktur za media oraz wypłaty wynagrodzenia z tytułu 

umowy zlecenia) kwota 18 200,00 zł, zgodnie ze złożonym wnioskiem 

2) Urząd Miasta (zakup usług pozostałych w rozdz. Promocja jednostek samorządu 

terytorialnego, różne opłaty i składki w rozdz. Ochotnicze straże pożarne, zakup materiałów i 

wyposażenia w rodz. Utrzymanie zieleni) kwota 8 800,00 zł 
Nie zgłoszono uwag, pytań ani wniosków.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poprosił o wyświetlenie projektu uchwały, 

następnie poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały, w sprawie zmian w budżecie 

miasta na 2021 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, 

głosowało 14 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 1. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta przy 

jednym głosie wstrzymującym się.  

Uchwała Nr XXX/170/2021 z dnia 29 września 2021 r. w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2021 rok. w załączeniu do protokołu. 

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2021-2025. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poprosił o opinię komisji Finansowej.  

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował o 

pozytywnej opinii komisji. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska poinformowała, że następstwem wprowadzenia dotacji 

w  kwocie 3 950,00 zł   jest również zmiana załącznika Nr 1 do niniejszej uchwały, chodzi tu 

o dochody ogółem planowane i wydatki ogółem w załączniku Nr 1 – dostosowanie dochodów 

i wydatków do uchwały budżetowej. Ponadto: 

1) Doprowadza się do zgodności Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wysokie 

Mazowieckie na lata 2021 - 2024 ze zmianami wprowadzonymi w budżecie miasta na 2021 

rok w zakresie dochodów oraz wydatków budżetu miasta, zgodnie ze stanem wynikającym z 

Uchwały Rady Miasta Wysokie Mazowieckie  Nr XXX/170/2021 z dnia 29 września 2021 r.  

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok, na koniec III kwartału 2021 r. 

2) Zmian w wykazie przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej dotyczących 

zadania inwestycyjnego pn.: „Kompleksowa budowa dróg celem skomunikowania i 

podniesienia bezpieczeństwa ruchu na osiedlu przy ul. Warszawskiej w Wysokiem 

Mazowieckiem” polegających na zmianie limitu w 2021 roku na kwotę 4 026 137,88 zł oraz 

łącznych nakładów finansowych na kwotę 6 012 191,00 zł – zgodnie z danymi zawartymi w 

załączniku nr 4 do Uchwały Rady Miasta Wysokie Mazowieckie  Nr XXX/170/2021 z dnia 

29 września 2021 r.  w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok - Limity wydatków na 

zadania inwestycyjne w 2021 r. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod uchwałę w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2025. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 14 radnych, 

głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20XXX.170.2021%20z%20dn.%202021-09-29.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20XXX.170.2021%20z%20dn.%202021-09-29.pdf/attachment.1
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Uchwała Nr XXX/171/2021 z dnia 29 września 2021 r. w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2025 w załączeniu do protokołu. 

Ad. 12 Sprawy różne.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  poinformował radnych o rozstrzygnięciu 

nadzorczym Wojewody Podlaskiego dotyczącym stwierdzenia nieważności § 5 uchwały 

Nr XXVIII/159/2021 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

Ad. 13 Interpelacje i wnioski radnych. 

Nie zgłoszono. 

Ad. 14 Zapytania i wolne wnioski.  

Radny Przemysław Alkowski zapytał Burmistrza Miasta o etap postępowania  na projekt 

drogi dla Spółdzielni Mieszkaniowej. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko wyjaśnił, że jest wykonywana dokumentacja na tą 

drogę, projektant miał skończyć do końca sierpnia jedną  drogę, a dwie kolejne,  do końca 

września - sprawa jest monitorowana przez Kierownik Referatu Mienia Komunalnego, 

Inwestycji i Remontów.  

Radny Józef Sokolik  poinformował o otrzymanej nagrodzie przez Centrum Kształcenia 

Zawodowego w Wysokiem Mazowieckiem, w kategorii techników i szkół branżowych, 

szkoła jako jedyna w Polsce została nagrodzona, a w wydarzeniu uczestniczyła Europejska 

Komisarz Maria Gabriel, Komisarz UE ds. innowacji, badań, kultury, edukacji i młodzieży, 

wydarzenie dotyczyło ogłoszenia wyników konkursu, europejskiej nagrody w zakresie 

kształcenia innowacyjnego.  Nagroda jest realizowana w każdym kraju odrębnie, wyniki 

ogłasza Komisja Europejska,  realizacją   zajmują się szkoły, które aktywnie uczestniczyły w 

programie Erasmus+  w czterech kategoriach, wygrana jest związana z realizacja projektu, 

który został ukończony w 2019 roku i został oceniony przez Narodową Agencję programu 

Erasmus+ jako najlepszy z okresu 2014-2020. Projekt dotyczył alternatywnych źródeł 

napędów samochodowych. 

Ad. 15 Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta zamknął XXX sesję Rady 

Miasta (godz.12
45

) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)                                                                  

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

    Protokół sporządził 

Damian Cieślukiewicz 

                      

        Przewodniczący Rady Miasta                                                                        

                                          Marek Kajurek 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/WPF%20Uchwała%20Nr%20XXX.171.2021%20z%20dn.%2029.09.2021r..docx.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/WPF%20Uchwała%20Nr%20XXX.171.2021%20z%20dn.%2029.09.2021r..docx.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/WPF%20Uchwała%20Nr%20XXX.171.2021%20z%20dn.%2029.09.2021r..docx.pdf/attachment.1

